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Årsmöte 2023 
 
 
 

 
 
1. Årsmötets öppnande 

Ordförande Mathias Törnblom hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet 
öppnat. Han inledde med kort anförande där han tackade för året som varit och 
betonade vikten av fortsatt engagemang och samarbete för att handbollen ska 
fortsätta utvecklas i vårt distrikt. 
 

2. Upprop, godkännande av fullmakter samt fastställande av röstlängd 
Anna Bisso genomförde uppropet av de närvarande medlemmarna och kontrollerade 
de inkomna fullmakterna.  
Efter att ha granskat samtliga fullmakter konstaterades det att alla var korrekt ifyllda 
och godkändes av årsmötet. Röstlängden fastslogs till 46 närvarande medlemmar 
med totalt 23 röster. 
 

3. Fråga om mötets behöriga utlysande 
Kallelse skickades ut och publicerades 18/1-2023  
Material publicerades den 7/3-2023.  
Mötet beslutade att årsmötet är behörigen utlyst. 
 

4. Val av ordförande för mötet 
Valberedningens ordförande, Carl Berglund, presenterade valberedningens förslag till 
ordförande för årsmötet: Cinnika Beiming. Han motiverade sitt förslag med att 
Cinnika har en gedigen erfarenhet från idrotten och en stark ledarförmåga, vilket gör 
henne mycket lämpad för uppdraget. 
Inga ytterligare förslag presenterades av årsmötets deltagare. Därefter genomfördes 
en omröstning där Cinnika enhälligt valdes till ordförande för årsmötet. Cinnika 
tackade för förtroendet och övertog därefter ordförandeskapet för mötet. 
 

5. Val av sekreterare för mötet 
Valberedningens förslag: Maria Casado till sekreterare.  
Inga ytterligare förslag presenterades av årsmötets deltagare. Därefter genomfördes 
en omröstning där Maria enhälligt valdes till sekreterare för årsmötet 
 

6. Val av två ombud att jämte ordföranden justera protokollet samt två rösträknare 
Valberednings ordförande Carl Berglund föreslog Mikael Andersson, Tyresö och 
Maria Nicklsson, Tumba.  
Inga ytterligare förslag presenterades av årsmötets deltagare. Därefter genomfördes 
en omröstning där Mikael och Maria enhälligt valdes till justerare och rösträknare för 
årsmötet. 
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7. Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning (årsbokslut) 

Mathias Törnblom presenterade en lättare genomgång av verksamhetsberättelsen 
och årsredovisningen, och betonade de framgångar och projekt som 
handbollsdistriktet haft och genomfört under det gångna året.  

 
Han lyfte fram både sportsliga och organisatoriska insatser och poängterade att 
samarbetet mellan föreningarna och distriktet är avgörande för att nå gemensamma 
mål. 
 
Under diskussionen kring verksamhetsberättelsen och årsredovisningen framkom det 
att det fanns två punkter som årsmötet önskade att notera: 

• Tumba spelen genomfördes inte 2022. Den blev inställd 

• Fel namn på revisorn, rätt ska vara ”Lönnström”. 
 
Efter att dessa noteringar tillförts protokollet, fastslog årsmötet 
verksamhetsberättelsen och årsredovisningen som godkända, med de nämnda 
justeringarna. 
 

8. Revisorernas berättelse 
Mathias Törnblom presenterade en lättare genomgång av revisionsberättelsen för 
årsmötets deltagare. Han förklarade att revisorn Thomas Lönnström har granskat 
föreningens räkenskaper, bokföring och förvaltning noggrant, och att revisorn 
tillstyrker att årsstämman fastställer resultaträkningen och balansräkningen för det 
gångna räkenskapsåret. 
 
Mathias betonade också att revisorn tillstyrker att årsstämman beviljar styrelsens 
ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret, vilket innebär att revisorn anser att 
styrelsen har fullgjort sina åligganden på ett tillfredsställande sätt och att de inte kan 
hållas ansvariga för eventuella ekonomiska oegentligheter under det gångna året. 
 
Efter presentationen och genomgången av revisionsberättelsen beslutade årsmötet 
att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. Detta innebär att årsmötet godkänner 
revisorns arbete och att det inte finns några ytterligare frågor eller synpunkter att ta 
upp kring räkenskaperna och styrelsens ansvarsfrihet. 
 

9. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet 
Efter att ha diskuterat och granskat verksamhetsberättelsen, årsredovisningen och 
revisionsberättelsen, övergick årsmötet till att fatta beslut om styrelsens 
ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. 
 
Ordförande, påminde mötesdeltagarna om att revisorn hade tillstyrkt beviljande av 
ansvarsfrihet för styrelsen, vilket innebär att de inte kan hållas ansvariga för 
eventuella ekonomiska oegentligheter under det gångna året. Hon underströk att 
detta är ett viktigt beslut, eftersom det avslutar det formella ansvaret för styrelsens 
arbete under 2022. 
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Mötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 
räkenskapsåret 2022. Styrelsen tackade för visat förtroende. 
 

10. Förslag från styrelsen 
Inga förslag från styrelsen. 
 

11. Inkomna motioner 
Inga motioner har inkommit.  
 

12. Styrelsens förslag till verksamhetsplan med ekonomisk plan för kommande 
verksamhetsår. 
Mathias Törnblom gav en översikt över arbetet med Strategi 2026 och hur den 
utformats med stöd från Riksidrottsförbundets och Svenska Handbollförbundets 
strategier. Styrelsen har fokuserat på långsiktighet och satt upp ambitiösa mål för 
distriktet, som att fördubbla antalet aktiva medlemmar fram till 2030 jämfört med 
2022. 
 
Anna Bisso presenterade viktiga delar av den kommande verksamhetsplanen och 
belyste de prioriterade områdena för verksamhetsåret 2023. Hon betonade att för 
att nå målen i Strategi 2026 krävs ett starkt engagemang från alla inblandade och en 
konstruktiv dialog mellan föreningar, distrikt och centrala förbund. 
 
Mathias Törnblom gick därefter igenom de ekonomiska förändringarna och budgeten 
för det kommande året. Han förklarade de viktigaste budgetposterna, och hur dessa 
relaterar till verksamhetsplanen och de långsiktiga målen i Strategi 2026. 
 
Efter presentationerna och diskussionerna beslutade årsmötet att anta den 
föreslagna verksamhetsplanen och ekonomiska planen för det kommande 
verksamhetsåret. Beslutet innebär att årsmötet ställer sig bakom styrelsens arbete 
och de strategiska målen för att utveckla handbollen i distriktet, och att det finns en 
gemensam vilja att arbeta mot dessa mål. 
 

13. Val av ordförande för en tid av ett år. 
Valberedningen föreslog att Mathias Törnblom skulle omväljas som ordförande för 
en period av ytterligare ett år. Inga andra förslag på kandidater till ordförandeposten 
presenterades av deltagarna på årsmötet. En omröstning genomfördes där Mathias 
enhälligt återvaldes som ordförande för Handbollförbundet Öst. Mathias uttryckte 
sin tacksamhet och uppskattning för det fortsatta förtroendet från årsmötets 
deltagare. 
 

14. Val av minst tre styrelseledamöter för en tid av två år. 
Valberedningen presenterade sina förslag på nya styrelseledamöter för årsmötet: 

• Stefan Högqvist, nyval 

• Jens Lindquist, nyval 

• Catrine Loqvist, extraval 

• Inger Lundin, extraval 
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Inga ytterligare förslag presenterades av årsmötets deltagare. Årsmötet beslutade att 
bifalla valberedningens förslag. Det innebär att Stefan, Jens, Catrine och Inger valdes 
in som nya ledamöter i styrelsen för en period av två år. 
 

15. Val av ordförande och minst fem övriga ledamöter till Disciplinnämnden för en tid 
av två år. 
Valberedningen presenterade sina förslag på nya ledamöter till disciplinnämnden för 
årsmötet: 
 
Niklas Starå (Lidingö), Handboll Öst, omval (1 år), kontaktperson Handboll Öst, ordförande 
Wolgart Alm (Uppsala), Handboll Öst, omval (1 år) 
Anna Medin (Danderyd), Handboll Öst, omval (1 år) 
Susanne Westin (Norrtälje), Handboll Öst, omval (1 år) 
Pierre Grubbström (Enköping), kontaktperson Handboll Mitt, Handboll Mitt, omval (1 år) 
Benjamin Lüning, (Linköping), Handboll Mitt, nyval (1 år) 
Ronny Brännström, (Umeå), kontaktperson Handboll Norr, Handboll Norr, nyval (1 år) 

 
Det diskuterades då detta är en gemensam disciplinnämnd mellan 
Handbollförbunden Öst, Mitt och Norr och dessa skall väljas av tre årsmöten. Carl 
Berglund beskrev sina samtal med Sture Gustafsson och hur man resonerat. 
Inga ytterligare förslag presenterades av årsmötets deltagare. Årsmötet beslutade att 
bifalla valberedningens förslag. Det innebär att Niklas som ordförande och Wolgart, 
Anna, Susanne, Pierre, Benjamin och Ronny valdes in som nya ledamöter i 
disciplinnämnden. 
 

16. Val av minst en revisor med personlig suppleant enligt 4:1 
Valberedningens förslag till revisor: 
Thomas Lönnström, auktoriserad revisor, Sonora Revision. Sonora Revision löser 
suppleant. 
Inga ytterligare förslag presenterades av årsmötets deltagare. 
Årsmötet beslutade att bifalla valberedningens förslag. Det innebär Thomas som 
revisor. 
 

17. Val av ombud jämte suppleanter till Förbundsmötet. 
Förslag: Styrelsen får uppdraget 
 
Årsmötet bifaller förslaget. 
 

18. Val av ombud jämte suppleanter till RF SISU distriktsstämma 
Förslag: Styrelsen får uppdraget 
 
Årsmötet bifaller förslaget. 
 

19. Val av ordförande och minst fyra ledamöter i valberedningen för en tid av ett år. 
Simon Egelius föredrog om förslag till ordförande och ledamöter för valberedningen. 
Förslaget innehåller också att en plats lämnas tom. Förslaget lyder; 
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Ellinor Eke, (Ordförande) 
Evert Berglund, Hammarby IF HF (ledamot) 
Johan Sjökvist, Gustavsberg IF HK (ledamot) 
Elisabeth Petersen, Täby HBK (ledamot) 
 
Inga ytterligare förslag presenterades av årsmötets deltagare. 
Årsmötet beslutade att bifalla valberedningens förslag. Det innebär att Ellinor valdes 
till ordförande och att Evert, Johan och Elisabeth till ledamöter i valberedningen för 
ett år. 
 

20. Årsmötets avslutande 
När årsmötet närmade sig sitt slut, tog ordförande Mathias Törnblom till orda och 
tackade alla deltagare för deras engagemang och bidrag under mötet. Han riktade 
också ett särskilt tack till mötesordföranden och sekreteraren för deras skickliga 
arbete och för att ha lett mötet på ett effektivt och konstruktivt sätt. 
 
Mathias passade även på att uttrycka sin uppskattning till de ledamöter som nu 
lämnar styrelsen och valberedningen för deras insatser under deras tid i förbundet. 
Han betonade vikten av deras arbete och hur de har bidragit till förbundets framsteg 
och utveckling. 
 
Med dessa avslutande ord förklarade Mathias Törnblom årsmötet avslutat och 
önskade alla deltagare en trevlig fortsättning på kvällen. 
 
 
 
 
 

Cinnika Beiming, 
Ordförande 

 Maria Casado, 
Sekreterare 

 
 
 

  

Mikael Andersson, 
Justerare 

 Maria Nicklsson, 
Justerare 
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